
  

Minnesanteckningar från UC-Småland/Blekinge, möte i Telekonsult Arena 
i Växjö 2019-03-05

Närvarande Patrik Eklund Smålands FIF
Markus Andersson Smålands FIF
Ingela Nilsson UC-Småland/Blekinge
Henrik Hultman UC-kontakt Blekinge

1 Ingela hälsade välkomna.

2 Utbildning. Vi konstaterade att nu är alla inbjudningar utskickade för våren kurser och 
att den första kursen startade i helgen som var. Få deltagare men har fått en väldigt bra
utvärdering redan på dessa dagar. Nu hoppas vi på att övriga kurser får bra med 
deltagare för vi vet ju att det behövs utbildade ledare/tränare.

3 Övrig aktivitet. Dagens stora uppgift var att vi skulle arbeta fram en arbetsbeskrivning 
för UC-Småland/Blekinge och detta lyckades vi med tack vare Patriks arbete med ett 
förslag han gjort innan. Den kommer att offentliggöras inom kort. 

4 Ekonomin. Godkändes för år 2018.

5 Övrigt. Vi pratade lite om vår föreningsutvecklare och dess uppgifter, det finns mycket 
att göra i Småland. Vi pratade även om en ny länk som vi kan ha möten igenom när vi inte 
alla kan närvara. Friidrottens RIG kom också upp där Ingela berättade lite om nytt från 
RF’ utvärdering och förslag där de tänker dra ner på en del RIG i olika idrotter. Kommer 
förmodligen att bli färre utbildningsorter. Friidrotten kommer säkert att få känna av 
detta.
 

6 Nästa möte blir i den 11 juni kl 10.30, 2019 i Växjö på IFK Växjö’s kansli.

Vid anteckningarna  
Ingela Nilsson 


